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Abstract (en)
The invention relates to an electronic circuit arrangement for driving a coil. A current flow is briefly produced in the coil with the aid of a capacitor,
which current provides the switching magnet of the coil with the necessary force for attraction. Once the magnet has been attracted it is then only
still supplied with a lower holding current. Connected in parallel with the coil is a voltage divider which interacts with a transistor and is able to detect
accidental movement of the armature of the magnet system of the coil and to evaluate said movement automatically. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine elektronische Schaltungsanordnung zum Ansteuern einer Spule. Mit Hilfe eines Kondensators wird kurzzeitig ein
Stromfluß in der Spule erzeugt, der dem Schaltmagneten der Spule die nötige Kraft zum Anziehen gibt. Nachdem der Magnet angezogen hat,
wird er nur noch mit einem niedrigeren Haltestrom versorgt. Parallel zur Spule ist ein Spannungsteiler geschaltet, der mit einem Transistor
zusammenwirkt, und in der Lage ist, eine ungewollte Bewegung des Ankers des Magnetsystems der Spule festzustellen und selbsttätig
auszuwerten. <IMAGE>
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